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PROTOKÓT, NR 58105
Z POSIEDZENIA KOMISJ I REWIZY,INE.I

ODBYTEGO DNIA 19 PALDZIERNIKA 2OO5 ROKU

Komisja rozpoczgla posiedzenie o godz. 15r0 wedlug

zalqcznrk do protokofu.

Porz4dek posiedzenia:
1. Wybór wiceprzewodniczqcego Komisji.
2. Omówienie planu kontroli zleconej przez Radq Miejsk4

XXXI)134 6105 z dnia 29 wrzeénia 2005 roku.

3. Realizacja inwest¡'cji na terenie miasta i gminy'
4. Analiza materialów na sesjg.
5. Sprawy róZne.

listy obecnoSci stanowiqcel

w Jgdrzejowie uchwal4 nr

Ad.  1.
Radny Bogdan Król zaProPonowal

wiceprzewodnicz4cego Komisj i.
kandydaturg radnej Elzbiety Wiéniewskiej na

Radna WiSniewska nie wytazila zgody i zglosila kandydaturp radnego Teofila Spka na

wiceprzewodnicz4cego Komisj i.
Radny Teofil Spk wyrazil zgodp na kandydowanie.
Wiceprzewodnicz4cym Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Jqdrzejowie wybrano

Teofila Sgka:

Z a - 4
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 1

Na posiedzenie Komisji przybyl mieszkaniec ZamoÉcia, który poinformowal. 2e na

skrzyzowaniu ulicy Klasztornój przy skrpcie do Cmenlarza przy chodniku zbiera siQ woda.

Poza tym chodnik na ul. Konarskiego jest zniszczony.
Kornisja przedyskutowala sprawQ i postanowrla zlo2yó do Burmistrza odpowiedni wniosek.

Radna Elzbieta Wiéniewska poinformowala, 2e nie na wszystkie wnioski byly

odpowiedzi, poniewa2 komisje podejmowaly wnioski zamiast uchwal. Nikt na to nie zwrócil

uwagi. W statucie poprzedniej kadencji byly wnioski i wnioski byty wiq,z4ce dla Burmistrza:

na {ady wniosek musial odpowiedzieó. W tej chwili w Statucie mamy nie wnioski, tylko

uchwaly. Pisze: ,,komisje przedstawiaj4 swe stanowisko w formie uchwal. Do przyjpcia

uchwal wymagana jest zwykla wigkszosó glosów". Na tego typu uchwaly Burmistrz jest

zobowi4zany ódpo*iedzieó. Jezeli chodzi o wnioski, to jezeli nie ma tego w Statucie

Burmistrz prawdopodobnie nie mial prawa odpowiadaó.

W zwi4zku
Burmistrza

z powy2szym Komisja Rewizyjna powziqla uchwalp w sprawie wyst4pienia do

Miasta Jgdrzejowa z wnioskiem o remont chodnika na ul. Konarskiego oraz

nle nr
przez cieikie samochodv.



Za
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
Uchwala podjpta jednoglo5nie.

4 d . 2 .
Komisja Rewizyjna omówila plan kontroli.

Ustalono.
l .  do sprawdzenia
'/ iloSó zuzytego paliwa i sposób rozliczenia.
', 

porównanie wplywów za I polrocze2004 r. i I polrocze2005 r.,
'. 

ustalenie podmiotów przywo1qcych émieci , zwlaszcza spoza -uminy.
'/ 

czy funkcjonowanie zakladu jest zgodne z regulaminem.
2. Termin kontroli. 27 pa2dz\ernika 2005 r. godzina 1000
3. Uchwala w sprawie uchwalenia statutu oraz uchwaly dotyaz4ce stawek zostanq

przekazane czlonkom komisji na sesji w dniu 26 paidziernika 2005 r.

O godzinie 1620 przewodnicz4cy Komisji oglosil 10 minut przerwy'

4d .3 .
Radna Elzbieta WiSniewska zwrÓcila uwagQ, ze z informacji

'i.r'szy stk i c h i nwe st ycj i zo sf al zr.vi pk szo ny p opr zez anek s y
Przewodnicz4cy Komisji wyjaénil" 2e Komisja Rewizyjna

aneksem zwigkszyó zakres inwestycji, poniewaz po przetargach

wvnika. iz zakres niemal

zglosila wniosek, aby
okazaho sig, ze zostalo

pieniqdzy.
Rad na Elzbieta Wiéniewska odnoénie punktu 36 informacji przypomniala, 2e na sesji

bylo mówione, iz do tej sieci wodoci4gowej podl4czyly sig trzy gospodarstwa. Radna uwaLa.

Le p\eniqdze s4 á\e lokowane, a przez to marnowane. Przy obecnie obowi4zujqcej cenie wody

truino sig dziwió, ze mieszkancy nie chc4 sig podl4czaó. Rada moze zwolnió z podatku od

nieruchomosci ZWiK z zaznaczeniern, ze ta kwota zostanie przezflaczona na dofinansowanie

cen wody czy Scieków. Radna uwa2a, 2e naleiy zastanowió sig nad celowoSci4 budowania

sieci w miejscowoéciach, gdzte ludzie nie chcq sig podlqczaé.
Radny Bogdan Krél powie dzial. ze na etapie planowania kazdy z mieszkaúców chce

inwestycj i  na swoim terenie.'iuAny 
Teofil Sgk uwaza, 2e podczas zebrania, jakie odbylo siq w Wolicy w sprawie

budowy wodoci4gu, nalezalo sporz4dziÓ umowy.

zachecenia ludzi do oodlaczania sie do sieci iui istnieiacvch-
Za
Przeciw
Wstrzymalo siq

A d . 4 .
Analiza materialów na sesjg.

Pkt 6, 7, 8 i 9 porz4dku sesji
Uwag nie zgloszono.

5
0
0



Pkt 10 porzqdku seslr.
Uwag nie zgloszono.

Radna Elzbieta Wiéniewska uwala. 2e nalely zastanowió siQ nad celowoSci4 sptzeda2y

mieszkaú w drodze przetarguw nowym bloku komunalnym, a Árodki przeznaczyó na budowq

mieszkaú socjalnych.
Radny Krzysztof Chalupka powiedzial, ze Naczelnik Wydziatu Inwestycji i Integracji

zrJniqEuropejskq Krzysztof Wójcik poinformowa\. iz na adaptacjp mieszkai w budynku na

ul. Mieszka I potrzeba bgdzie okolo 500 000 21.

Komisja przedyskutowala tq sprawg.

Komisja jednogloÉnie proponuje, aby zastanowió sig nad sposobem zasiedlenia mieszkañ; czy

nie UyloUy zásadne spizedaó mieszkania w drodze przetargu, a uzyskane pieniqdze

przeznaczyó na budowg bloku mieszkalnego.

Pkt 11 porz4dku sesji.
Uwag nie zgloszono.

Uchwala dodatkowa w sprawie zmiany uchwaly nr XXXIX/347105 Rady Miejskiej

w Jgdrzejowie z dnia 29 wrzelnia 2005 r. w sprawie wprowadzenia zmian w statucie Osrodka

Pomocy Spolecznej Miasta i Gminy w Jpdrzejow'ie.
Uwag nie zgloszono.

Ad. s.
Radny Teofil Sgk zwrócil uwagg, ze w czasie objazdu dróg w dniu 6 18 pa2dziernika

pominigto drogq Ignacówka - Podlaszcze - Raków. Droga jest zniszczona ptzez cigzkie

samochody pr zejezdzai4ce podczas obj azdu.

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej zakohczylo sig o godz. 18r0.

Prt¡tokolowala:
l-r- ,'r''rrl,t t.

T'eresa Borü+'ska 
'

Pr z ew odtt i c zqcy K om i sj i llev'i z¡'ine.i

Stunislaw Bafrúski
".y',"'


